



PEER GYNT VEGEN

Gudbrandsdalens vakre natur og tradisjonsrike kultur har inspirert mange kunstnere. Segn og fortellertradisjon inneholder alt fra tusser og troll til historiske personer som for eksempel vår lokale Per Gynt. Den samme som inspirerte Henrik Ibsen da han skrev sitt litterære verk, Peer Gynt. Vi ønsker deg og dine velkommen til Peer Gynt Vegen, i alt 60 km gjennom en del av Norges vakreste fjellverden. Høyfjellets hovedvei gjennom Gudbrandsdalen fører deg rett inn i Peer Gynt's Rike:

SKEI:

I sørenden av Peer Gynt Vegen finner vi Skei, et turiststed med mange gode tilbud og varierte opplevelser. Skei ligger en snau halvtime fra Lillehammer. Skei kjennes godt på den ruvende Skeikampen (1123 m.o.h.).

FAGERHØI:

Når vi reiser innover i Peer Gynt's Rike, passerer vi Nisjuvatna, Dørdalen, Dørdalsknappen (1126 m.o.h.) og nærmer oss Fagerhøi. En praktfull utsikt åpner seg mot Jotunheimen i vest og Rondane i nord. Midt i mot finner vi Ruten og Heidalismuen. Ved Fagerhøi finnes et uttall av fiskemuligheter, tur- og sykkelstier. Videre mot Gålå passerer vi utsiktspunktet Listulhøgda (1053 m.o.h.), som er veiens høyeste punkt.

GALÅ-FEFOR:

Turiststedene Gålå og Fefor, tilbyr aktiviteter og opplevelser. På Gålå finner vi Solbrå Setermuseum, Gudbrandsdalsostens anested fra 1863.

I begynnelsen av august blir Henrik Ibsens Peer Gynt med Griegs musikk satt opp på friluftsscena ved Gålåvatnet. På vei mot Espedalen passerer vi Hattdalen (seterstul) og Rutenfjellene (1517 m.o.h.).

ESPEDALEN:

Espedalen - vår vennlige villmark. Unik flora og spennende kulturhistorie med minnesmerker fra en allsidig gruvedrift som startet opp på 1600-tallet. Verksodden med Espedalen Fjellkirke, «Helvete» Nord-Europas største jettegryter. Primo juli til medio august tilbys ridning med turer i fjellet.

SKÅBU:

Fra Espedalen kan man kjøre til Skåbu og videre Jotunheimvegen (bomvei) til Bygdin. I fjellbygda Skåbu finner du salg av brukskunst, Skåbutunet og en kulturhistorisk utstilling. Skåbu kirke, butikk og bensinstasjon. Fra Skåbu kan man kjøre til Vinstra eller Harpefoss, eller følge Riksvei 255 nedover til Gausdal og Lillehammer. Vi anbefaler et besøk i Karoline og Bjørnstjerne Bjørnsons hjem, Aulestad i Follebu.

AKTIVITETER:

Fiske, tennis, golf, sykkel- og fotturer, ridning, elgsafari, kanosafari, rafting, seterliv, bli kjent tur, villmarkstur, bademuligheter, sykkel-, kano- og båtutleie, husflid, museum, kultursti.

Takk for besøket - kanskje har du funnet ditt feriested hos oss!
«Vælkome att.»



THE PEER GYNT MOUNTAIN ROAD

The beautiful nature and traditional culture of Gudbrandsdalen have been a source of inspiration to several artists. The myths and stories hold everything from trolls to historical persons, like our local Per Gynt. The same character that inspired Henrik Ibsen when he wrote his world famous masterpiece, Peer Gynt. Welcome to the Peer Gynt Mountain Road. This Mountain road is 60 km long, passing through some of Norway's most beautiful mountains and is the main mountain road through the Gudbrandsdal valley, leading you straight into the realm of Peer Gynt.

SKEI:

Skei is situated at the southern end of the Peer Gynt Mountain Road and is a tourist town with lots to do and see, only about half an hour's drive from Lillehammer. Skei is prominent by the dominant Skeikampen mountain (1,123 m. above sea level).

FAGERHØI:

We are now leaving Skei, and travelling into the realm of Peer Gynt, passing Nisjuvatna, Dørdalen, Dørdalsknappen (1126 m.a.s.l.) and are approaching Fagerhøi. A magnificent view of the Jotunheimen to the west and the Rondane mountains to the east. Straight ahead are the mountains of Ruten and Heidalismuen. At Fagerhøi there are numerous places to go fishing, hiking and biking. On the way to Gålå we pass the viewpoint of Listulhøgda(1053 m.a.s.l.) which is the highest point of the road.

GALÅ-FEFOR:

There are many things to do and see in Gålå, for example the Solbrå Seter (alpine pasture farm) Museum where the famous Gudbrandsdal cheese was first made in 1863.

At the beginning of August, a performance of Henrik Ibsen's «Peer Gynt» with music by Grieg is arranged at the outdoor arena by Gålåvatn lake.

On the way to the Espedalen valley, we pass the Hattdal valley and the Rutenfjell mountains (1,517 m. above sea level).

ESPEDALEN:

Espedalen - our friendly wilderness with unique flora and an exciting cultural past with remains from the mining operations started here in the 17th century. The works area with Espedalen mountain church. «Helvete» (Hell) potholes.

SKÅBU:

You can drive to Skåbu from Espedalen and carry on to the Jotunheimen road (toll road) to Bygdin. In Skåbu you find a crafts outlet. A local history exhibition is located at Skåbutunet. Skåbu church. Shop and petrol station. From Skåbu, you can drive to Vinstra, Harpefoss or follow the Rv 255 road down to Gausdal and Lillehammer. We recommend a visit to Karoline and Bjørnstjerne Bjørnsons home, Aulestad, in Follebu.

ACTIVITIES:

Fishing, tennis, golf, cycling tours and hiking, horse riding, elk safari, canoe safari, rafting, experience life on a modern alpine pasture farm, friends tour, wilderness tours, swimming and cycle, canoe and boats hire, shops, crafts shop, museum and culture-path. Thank you for visiting - perhaps you've found your holiday home with us!

«Come back anytime»



PEER GYNT BERGSTRASSE

Die schöne Natur und die traditionsreiche Kultur des Gudbrandsdals haben viele Künstler inspiriert. Die Sagen und Erzählungen berichten sowohl von Trolen als auch von historischen Personen. Hier ist z. B. unser lokaler Per Gynt zu nennen, derjenige, der Henrik Ibsen inspirierte, da dieser sein literarisches Werk Peer Gynt schuf. Wir heißen Sie und Ihre Familien herzlich auf der Peer Gynt Bergstraße willkommen, die insgesamt 60 km durch eine der schönsten Gebirgslandschaften Norwegens führt. Auf dieser bekanntesten Hochgebirgsstrecke durch das Gudbrandsdalen gelangen Sie direkt in das Reich des Peer Gynt.

SKEI:

Am Südennde der Peer Gynt Bergstraße liegt Skei, ein Fremdenverkehrsort mit zahlreichen guten Angeboten und abwechslungsreichen Erlebnismöglichkeiten. Skei liegt eine knappe halbe Stunde von Lillehammer entfernt, und der Ort ist vor allem wegen des die Landschaft beherrschenden Berges Skeikampen (1123 m ü. d. M.) bekannt.

FAGERHØI:

Nun verlassen Sie Skei und bewegen sich hinein in das Reich des Peer Gynt, passieren Nisjuvatna, Dørdalen, Dørdalsknappen (1126 m.ü.d.M.), und nähern sich Fagerhøi. Sie haben eine wunderschöne Aussicht auf das Gebirge Jotunheimen in Westen und das Gebirge Rondane im Osten. Zwischen diesen beiden Gebirgen können Sie die Berge Ruten und den Heidalismuen erkennen. In der Umgebung von Fagerhøi gibt es unzählige Angelmöglichkeiten, Wanderwege und Fahrradwege. Auf dem Weg nach Gålå passieren Sie den Aussichtspunkt Listulhøgda (1053 m.ü.d.M.), den höchsten Punkt der Peer-Gynt-Strasse.

GALÅ-FEFOR:

Der Fremdenverkehrsort Gålå bietet Aktivitäten und Erlebnismöglichkeiten. Hier finden Sie auch das Solbrå Setermuseum (Almmuseum), am Ausgangsort des seit 1863 hergestellten Gudbrandsdalskäses. Anfang August wird auf der Freilichtbühne am See Gålåvatnet Henrik Ibsens Peer Gynt mit Griegs Musik inszeniert. Auf dem Weg in Richtung Espedalen kommen Sie an Hattdalen (Kleine Alm) und dem Gebirgszug Rutenfjellene (1517 m ü. d. M.) vorbei.

ESPEDALEN:

Espedalen - unsere liebliche Wildnis. Eine einzigartige Flora und eine interessante Kulturgeschichte mit Kulturdenkmälern, die von dem umfassenden Bergbau erzählen, der hier im 17. Jahrhundert begann. Verksodden mit der Gebirgskirche Espedalen Fjellkirke. «Höllen»-Gletschermühlen.

SKÅBU:

Von Espedalen kann man nach Skåbu fahren, und von dort auf der Jotunheim-Straße (Mautstraße) weiter nach Bygdin. In Skåbu findet Sie eine Verkaufsstelle für Kunsthandwerk. Eine kulturgeschichtliche Ausstellung im Skåbutunet. Kirche von Skåbu. Laden und Tankstelle. Von Skåbu gelangt man nach Vinstra oder Harpefoss, oder auf der Straße 255 hinunter nach Gausdal und Lillehammer. Empfehlenswert ist auch ein Besuch in Karoline und Bjørnstjerne Bjørnsons Aulestad in Follebu.

AKTIVITÄTEN:

Angeln, Tennis, Golf, Wanderungen, Reit- und Bademöglichkeiten, Eichsafari, Kanusafari, Rafting, Erleben des heutigen Lebens auf der Alm, Tour zum Kennenlernen, Wildnisausflug, Fahrrad-, Kanu- und Bootsverleih, Läden, Verkauf von Gebrauchskunst, Museum und Kulturpfad.

Herzlichen Dank für Ihren Besuch - vielleicht haben Sie bei uns Ihren Urlaubsort gefunden!

Auf ein erneutes Wiedersehen!

www.peergyntvegen.no

PEER GYNT VEGEN

Høyfjellets hovedvei gjennom Gudbrandsdalen



*Peer Gynt Mountain Road
Peer Gynt Bergstrasse*



Utforming: G.Gillebo Foto © Jon Henriksen, Ian Brodie.

2017



ÅPNINGSTIDER

Peer Gynt Vegen er en sommervei. Den åpner så snart snøen er borte i slutten av mai, og stenger så snart snøen legger seg om høsten.

BOMAVGIFT

Det er fire bommer på Peer Gynt Vegen. Ved Skei og på Gålå er det montert automatbommer hvor man kan betale med kontanter eller kredittkort. Ved Fefor og i Espedalen er det selvbetjente manuelle bommer. Her kan man betale med kontanter og VIPPS.

Sesongkort kan kjøpes, se våre web-sider for bestilling. Oppdaterte priser får du ved å kontakte det lokale turistkontor, eller se vår hjemmeside.



OPENING SEASON

The Peer Gynt Mountain Road is open in the summer. The road opens up around June 1, as soon as the snow is gone. It closes again late in autumn when the snow once again covers the mountains.

TOLL

The Peer Gynt Mountain Road is a toll road, with 4 toll stations, one at each entrance.

The Skei and Gålå are automatic, therefore you may pay with cash or credit card. The stations at Fefor and in Espedalen are self-service and at these locations cash is only valid payment.

A Season's pass is also available - please see our web-site for information. For updates on prices: please contact the local tourist office or see our web-site.



ÖFFNUNGSZEITEN

Der Bergpass Peer Gynt Vegen ist nur im Sommer offen, ca. ab Ende Mai bis der Schnee kommt.

MAUTSTRASSE

Der Bergpass ist eine Mautstraße mit 4 Zahlungspunkten. An den Zahlungsstationen in Skei und Gålå kann man mit Bargeld oder Kreditkarte bezahlen (automatische Schranke). In Fefor und in Espedalen kann man nur mit Bargeld bezahlen (manuelle Schranke).

Saisonkarte erhältlich, siehe unsere Homepage. Aktuelle Preise im Fremdenverkehrsamt oder auf unsere Homepage erhältlich.



1 SKEI APPARTEMENT

Peer Gynt Vegen 87, N-2652 Svingvoll
Tlf.: +47 93 03 98 45 - booking@skeistua.no
www.skeiappartement.no

SKEIKAMPEN BOOKING

Sanatorieveien 27B, N-2652 SVINGVOLL
Tlf.: +47 61 22 50 00 - booking@skeikampenbooking.no
www.skeikampenbooking.no

SKEIKAMPEN RESORT

Skeikampen, N-2652 Svingvoll
Tlf.: +47 61 28 50 00 - post@skeikampen.no
www.skeikampen.no

2 GUDBRANDSDAL LEIRSKOLE FAGERHØI

Fagerhøi, N-2647 Sør-Fron
Tlf.: +47 61 28 18 00 - post@fagerhoi.no
www.fagerhoi.no

3 LAUVÅSEN FJELLSTUE

Lauvåsen, N-2646 Gålå
Tlf.: +47 95 81 52 20 - post@lauvaasen.net
www.lauvaasen.net

4 WADAHL HØGFJELLSHOTELL

Peer Gynt Vegen, N-2646 Gålå
Tlf.: +47 61 29 75 00 - booking@wadahl.no
www.wadahl.no

5 FEFOR HØIFJELLSHOTELL & HYTTER

Lomsetervegen 25, N-2640 Vinstra
Tlf.: +47 61 29 33 00 - info@fefor.no
www.fefor.no

6 RUTEN FJELLSTUE

Espedalsvegen 2418, N-2658 Espedalen
Tlf.: +47 61 29 73 20 post@ruten.no
www.ruten.no

DALSETER HØYFJELLSHOTELL

Espedalsvegen 2346, N-2658 Espedalen
Tlf.: +47 61 29 99 10 post@dalseter.no
www.dalseter.no



Nord-Fron Kommune
Nedregate 50
N - 2640 VINSTRA
Tlf.: +47 61 21 61 00

info@lillehammer.com
www.lillehammer.com



DIKTERPORTALEN
Turistinformasjon i Gausdal
Aulestadvegen 4
N - 2656 FOLLEBU
Tlf.: +47 97 56 20 00

turistinfo@gausdal.kommune.no
www.gausdal.com



Lillehammer Turist
Jernbanetorget 2
N-2609 LILLEHAMMER
Tlf.: +47 61 28 98 00

info@lillehammer.com
www.lillehammer.com



Bensinstasjoner
Petrol Stations
Tankstellen